
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 03.09.2024 

Deltagere:  Alle 

 

Dagsorden . 

1. valg af ordstyrer 

Lise-Lotte 

2. valg af referent 

Jacob  

3. godkendelse af dagsorden 

OK 

4. godkendelse af sidste referat 

OK   

5. opfølgning af pligter/opgaver (Ulla,Betina,Susanne, Jacob,Lise-Lotte)  

Klubbens love skal ændres på klubbens hjemmeside. Lise-Lotte sender tekst til 

Bente Hjørringgaard. Vi afventer kontakt til bank om højrentekonto.  

Jacob laver to forslag til roll-ups.  

Gennemgang af artikel til hunden. Tilføjelser og rettelser sendes til Jacob 

senest onsdag aften. 

6. økonomi ved kassereren 

Husk at der skal være bilag på alle indkøb.  

Regning fra indkøb af certkort.  

Indtægter fra Vejle-udstilling samt medlemskontingenter. 

Seneste blad og udsendelse er ikke faktureret endnu. 

Udstillings-afregninger til DKK sendes ASAP. 

Vi mangler en afregning for Bornholm. Den kan lukkes uden regning på 

rosetter, da de afregnes sammen med rosetter for Tornby.  



7. avl og sundhedsudvalget   

Per og Susanne har talt sammen om det seneste vedr. spondylose. Svaret fra 

Boxer-klubbens tilbagemelding er ikke direkte oversætteligt til at kunne 

bringes i bladet.  Det er op til den enkelte opdrætter, om der skal laves 

yderligere undersøgelser, end det anbefales.  

8. udstillingsudvalget  

Henvendelse fra Lars Christiansen om lov til at starte uddannelse til at dømme 

Bernharder. Det nikker klubben ja, til. Betina formidler videre. 

Henvendelse om ny udstilling på Bornholm. Der var ikke en finger at sætte på 

arrangementet. Bestyrelsen har på forhånd meddelt at der var tale om en 

engangs-udstilling. Udstilling på Bornholm er godkendt til 2025 under 

forudsætning af, at det er samme præmisser som 2024. Der skal være 

minimum 10 hunde tilmeldt, og der skal ikke bindes midler på forhånd.  

Dommerpåsætning på jule-udstillingen haster – flere emner drøftes. Ulla 

arbejder videre og kontakter.  

Udstillingskalenderen blev opdateret. 

9. aktivitetsudvalget   

Vi skal lægge hovederne i blød til medlemsarrangement 

10.  Klubbens medier 

Vi ønsker at sende bladet ud digitalt til alle medlemmer.  

Derudover kommer man til at kunne framelde sig den fysiske udgave. 

Ulla sætter det næste blad op.  

11.  Lukket punkt 

Drøftet 

12.  Næste leder  

Susanne skriver  

13.  næste møde  

1. oktober kl. 19 (herefter fast om tirsdagen) 

14. eventuelt     
 

 

 

 

 

 


